

佛光山東禪寺【護法委員】參加辦法

Fo Guang Shan Dong Zen Temple “Dharma Protector Committee” Participation

緣起~「今日人間有善緣，當年佛前種福田」

**Origination: “From yesterday’s merits cultivated in front of the Buddha;
Come today’s good affinities in the human world.”**

馬來西亞佛光山東禪寺自建寺以來，秉持開山星雲大師之四大宗旨「以文化弘揚佛法，以教育培養人才，以慈善福利社會，以共修淨化人心」，積極推動各項人間弘法利生的事業與活動。

Fo Guang Shan Dong Zen Temple has always upheld the principles of Venerable Master Hsing Yun’s Humanistic Buddhism and abided by the four missions of Fo Guang Shan: propagate the Dharma through cultural activities, foster talents through education, benefit society through charity, and purify human minds through religious practice. Hence, we have been actively promoting our various Dharma propagation endeavors.

「三寶門中福好修，一文施捨萬文收」，歡迎功德主、護法信徒、佛光會員、參加「佛光山東禪寺護法委員會」，護持三寶及道場，作為佛弟子培福植慧之因緣。

“Cultivating merits made easy within the gate of the Triple Gems; a penny for alms and a thousand fortune in return.” We welcome our benefactors, devotees, and BLIA members to participate in the Fo Guang Shan Dong Zen Temple Dharma Protector Committee, to protect and support the Triple Gems and the temple, cultivating the causes and conditions for merit and wisdom as a Buddhist.

敬頌 **仁和安康 福樂吉祥**

Earnestly wish,

May Benevolence and Harmony Bring Peaceful Wellbeing,

Let Abundance and Joy Yield Auspiciousness in Our Lives.

佛光山東禪寺 謹啟

Fo Guang Shan Dong Zen Temple
Yours Respectfully.

參加辦法~

Method:

1. 每月固定捐款或每年捐款發心護持本寺。
2. 填寫「護法委員入會登記表」。
3. 參加功德項目如下： 般若委員 RM100/月； 菩提委員 RM50/月； 隨喜委員 RM30/月
4. 功德回向： 開發感謝函收據， 並將功德芳名張貼在大雄寶殿護法委員功德芳名榜， 早晚課誦功德回向。

1. Monthly or annually set donation in support of our temple.
2. Complete “Dharma Protectors Committee Membership” Registration Form.
3. Category: Prajna Sponsor RM100 per month; Bodhi Sponsor RM50 per month; Sponsor RM30 per month.
4. Merit Transference: Provide Donation Receipt;
Your name will be displayed in the Main Shrine’s Dharma Protectors Committee Benefactors Name List. Merit Transference of our morning and evening chanting.



佛光山東禪寺【護法委員會】入會登記表

編號:

“Dharma Protectors Committee” Membership Registration Form

姓名(中)_____ (英)_____ 性別 <input type="checkbox"/> 男 <input type="checkbox"/> 女
聯絡地址 : _____ _____
電話:(住)_____ (公)_____ (手機)_____
參加成員姓名: 每人每月繳付 <input type="checkbox"/> RM100 <input type="checkbox"/> RM50 <input type="checkbox"/> RM30
是否佛光會會員? <input type="checkbox"/> 是_____分會 <input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 願意加入
繳款方式: <input type="checkbox"/> 月繳 <input type="checkbox"/> 年繳

填表日期: _____年__月__日

經手人: _____